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LandboThy  

  

 
 
Twitter-aktiviteten som helhed 

Spørgsmål: Svar, gerne uddybende: 

Synes du om at tweete? 
 

Ja, det er hurtigt og nemt 

 
Ser du andre muligheder for at 
bruge Twitter i din branche/i dit 
fagområde? 
 

P.t. lidt usikker 

 
Vil du fortsætte med at tweete? 
 

ja 

 
 
 
 
 
Twitter ved begivenheder 

 
Hvad synes du om at bidrage til at 
budskaber fra konferencen bliver 
spredt? 
 

Rigtig fint 

 
Giver det værdi for dig, kollegaer 
eller andre interesserede at få 
mulighed for at følge 
konferencen og dets indhold via 
#ØK14 på fx Landbrugsinfo? 
 

Ja helt sikkert 

 
Giver definerede hashtags som fx 
#ØK14 mening i andre fremtidige 
sammenhænge?  
 

Ja absolut 

 
 
Twitter som videnspredning 

 
Fulgte kollegaer med på 
Landbrugsinfo eller på Twitter? 
 

Landbrugsinfo 

 
Har du fået respons på dine 
tweets? 
 

ja 

 
På Videncentrets intranet kunne 
man følge #ØK14 i en Twitter-
boks*(se billede) – blev en 

ja 

http://europa.eu/legislation_summaries/agriculture/general_framework/l60032_en.htm


tilsvarende delt ved jer? 
 

 
Twitter som fagligt talerør 

Hvilke muligheder ser du for 
Twitter som faglig promovering og 
ideen om at være med til at 
italesætte emner, debatter og 
diskussioner i et offentligt forum? 

Aktuelle emner hurtigt ude til 
diskussion  

*Indlejring af Twitter-boks fra Videncentrets intranet, hvor medarbejdere kunne følge med i alle tweets 

tagget med #ØK14 

 


